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Vragen van het lid Neppérus (VVD) aan de Staatssecretaris van Financiën over 
het bericht elektrische auto kost fiscus zeker half miljard (ingezonden 1 april 
2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Elektrische auto kost fiscus zeker half 
miljard»?1 

Vraag 2
In het bericht wordt gesteld dat het Ministerie van Economische Zaken 125 
miljoen euro had begroot voor de genoemde fiscale stimuleringsmaatregelen 
en dat er voor meer dan 500 miljoen euro gebruik is gemaakt van deze fiscale 
regelingen; klopt dit? Zo ja, met welk bedrag en hoe wordt een eventuele 
overschrijding van het budget financieel gedekt? 

Vraag 3
Kunt u een uitsplitsing geven van welke fiscale regelingen er nu zijn voor het 
stimuleren van bepaalde groepen auto’s, hoeveel deze kosten en met hoeveel 
zij eventueel zijn overschreden ten opzichte van wat aanvankelijk was 
begroot? Verwacht u nog aanvullende overschrijdingen voor 2014 en de jaren 
erna? Graag ook daarvan een eventuele uitsplitsing per fiscale regeling. 

Vraag 4
Deelt u de mening dat deze regelingen weer een voorbeeld zijn van oversti-
mulering via het fiscale stelsel, wat marktverstorend werkt en het fiscale 
stelsel in zijn geheel nodeloos ingewikkeld maakt? 

Vraag 5
Bent u bereid deze fiscale regelingen zo nodig te herzien bij de Autobrief II of 
de kabinetsreactie op het rapport van de Commissie Van Dijkhuizen?

1 Volkskrant, 29 maart 2014.
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